
Høringssvar vedr. Sundheds- og Hospitalsplan.

Det tværfaglige specialeråd i neurologi skal hermed takke for muligheden for at kommentere på den

fremsendte Sundheds- og Hospitalsplan.

Hver 6. borger har neurologisk sygdom/symptomer, hovedparten af borgerne med neurologiske 

symptomer bliver således aktuelt behandlet i primærsektor i almen praksis eller hos praktiserende 

neurologer. Den allerede etablerede aftale i regionen er indenfor det neurologiske speciale, at alle 

”ikke akutte” borgere med neurologiske symptomer, herunder også hovedpine, primært skal 

vurderes i neurologisk speciallægepraksis, som så kan visitere til sygehusbehandling eller 

udredning. 

Det er efter specialerådets vurdering urealistisk, at den betydelige ambulante aktivitet, der foregår i 

neurologisk speciallægepraksis, kan overgå til sygehusbehandling. Det foreslås derfor, at regionen 

bidrager til at styrke og udvikle samarbejdet med speciallægepraksis vedrørende patienter med 

neurologisk sygdom/symptomer.
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